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Aquatim a făcut, încă de la finalul anului 2022, demersurile pentru achiziția unui sistem de 
digitalizare a contorizării în Timișoara, iar în luna februarie a acestui an, a semnat Contractul de 
finanțare pentru proiectul „Sistem de contorizare a consumului de apă potabilă prevăzut cu 
interfață digitală în municipiul Timișoara” (Cod SMIS 2014+ 158011), în valoare de circa 9,8 milioane 
lei, din care 7,9 milioane lei fonduri europene, 1,2 milioane lei de la bugetul de stat, 186 000 lei de la 
bugetul local și 600 000 lei co-finanțare Aquatim.

Scopul acestui proiect a fost eficientizarea și optimizarea infrastructurii de apă aflată în aria de 
operare a Aquatim prin implementarea unui sistem de contorizare a consumului de apă potabilă 
prevăzut cu interfață digitală în municipiul Timișoara.

Obiectivul general al proiectului l-a reprezentat creșterea gradului de digitalizare al operatorului 
regional Aquatim la nivelul municipiului Timișoara.

Contoarele smart de apă rece sunt echipate cu dataloggere si module de comunicație pentru 
măsurarea consumului de apă, permit citirea orară și transmisia zilnică a datelor, situații de consum 
anormal (consum prea mare, consum prea mic), încercări de manipulare a mecanismului etc.

Cele 8000 de apometre inteligente sunt montate și transmit date din următoarele cartiere din 
Timișoara: Șagului, Freidorf, Fratelia, Steaua, Ciarda Roșie, precum și pe străzile Mureș, Musicescu 
și Cerna.  Proiectul s-a încheiat, cu succes,  în data de 31 decembrie a anului 2023.

Pentru că viitorul aparține resurselor energetice regenerabile, curate, verzi, Aquatim a căutat 
cele mai bune soluții pentru nevoile sale. În acest sens, a aplicat pentru proiecte europene care 
să îi asigure finanțarea unor sisteme menite să reducă impactul asupra mediului, furnizându-i 
totodată energia de care are nevoie pentru o funcționare optimă. 
În luna mai a acestui an, s-a semnat Contractul de Finanțare cu Ministerul Investițiilor și 
Proiectelor Europene pentru proiectul „Eficiența energetică și utilizarea energiei din surse 
regenerabile pentru consum propriu la nivelul companiei Aquatim - Stația de epurare apă 
uzata Timișoara și Stația de tratare apă Urseni” (Cod SMIS 2014+ 158891). Valoarea totală a 
finanțării a fost de circa 9,9 milioane lei, din care peste 9,3 milioane lei fonduri nerambursabile.  
Obiectivul general al proiectului l-a reprezentat îmbunătățirea eficienței energetice prin 
utilizarea energiei din surse regenerabile pentru consum propriu la nivelul Aquatim in cele 2 
locații propuse pentru implementare. Panourile fotovoltaice au fost instalate în ambele locații, 
sistemul este funcțional și a început deja să producă energie „verde” pentru Aquatim. Se 
estimează că în urma acestei investiții, se vor produce 2.281 MWh/an energie electrică din 
surse regenerabile și se va constata o scădere anuală a gazelor cu efect de seră cu 752,56 tone 
CO2/an.
Infrastructura realizată pe proiect este administrată de către Aquatim, iar planul de 
mentenanță este implementat de către un furnizor acreditat de servicii de întreținere. Proiectul 
s-a încheiat, cu succes, la data de 31 decembrie 2023.

Digitalizarea contorizării în
Timișoara - un proiect încheiat 
cu succes de către Aquatim 

Energie „verde” în două locații ale Aquatim 
- proiect de succes din fonduri europene 

Din CUPRINS

Reconfirmare
onorantă
Directorul general al Aquatim, dr. ing. Ilie Vlaicu, a fost reales președinte al Asociației 
Române a Apei, în cadrul Adunării Generale ARA, desfășurată la București.
Practic, managerul Aquatim a primit un nou vot de încredere din partea directorilor 
companiilor de apă din țară și un nou mandat provocator pe masă, într-o perspectivă 
temporală dificilă pentru toate industriile autohtone, deci și pentru cea a apei.
Girul Oamenilor Apei din România, pro Ilie Vlaicu, este și o certificare a faptului că, atunci 
când un domeniu de o importanță majoră se vrea consolidat, se cere obligatoriu un lider 
profesionist, perfecționist, asumat, dedicat, cu experiența anilor mulți și grei în domeniu, în 
egală măsură onest, vertical, cu o capacitate dovedită în gestionarea provocărilor tehnice 
și de management.
Ilie Vlaicu a demonstrat toate acestea în primul mandat de lider ARA, reconfirmarea celui 
de-al doilea fiind, așadar, perfect justificată.
Marea Familie a Oamenilor Apei din România este mai mult decât pregătită, de-acum, să 
facă față provocărilor din perspectiva imediată, să păstreze domeniul drept unul prioritar 
pentru guvernanți, să rămână puternică și unită.
Felicitări, domnule director general-președinte ARA, mândri să facem parte din echipa 
dumneavoastră!
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Cvintetul monolit al Aquatim



Debutul fiecărui An Nou se scrie, prin definiție, într-o 
ecuație sărbătorească, prilejuită de Soborul Sfântului 
Ioan Botezătorul, zi mare pentru oameni pe măsură.
Dedicăm primul număr al publicației Aquaștiri din 2024, 
într-un mod cald și prietenos, colegelor și colegilor 
noștri, purtătoare și purtători de prenume sfânt și bun.
Lor și vouă, Ioane și Ioni, să vă fie orizontul senin și 
sufletul curat, întotdeauna!

Deopotrivă, tuturor, un 2024 fericit!

# Dacă timpul ar avea îngeri, 
ce... Ioana!
Ioana, cadru tehnic PSI, ființă 
solară, venită, parcă, de alt-
undeva, aici, cu o misiune clară 
ca vibrația pe care o împrăștie 
nativ. În scripte, poartă 43 de 
ani, în fapt, e fără vârstă, fără 
început și fără sfârșit. Nu mi s-a 
mai întâmplat să mă blochez în 
fața vreunui coleg, în timpul 
interviului,  cu siguranță... 

lumina Ioanei a fost prea puternică pentru timpurile setate, 
meschin, în tonuri sumbre, sau pentru emoția incredibilă pe 
care mi-a generat-o. Ea asta face, de când se știe: 
„pansează” lumea cu un zâmbet cristalin, cu un glas divin și 
cu o postură rară, da!, de căprioară (nu e doar pentru rimă), 
dar nu dintre cele hăituite, ci dintre cele, categoric, fericite. 
Copilul din ea n-a plecat nici acum din Clopodia, de lângă 
„maica” – de care s-a legat cu sfoară, când părinții ei au 
decis s-o aducă la oraș – sau din lanul de porumb – în care a 
încercat un alt tertip de camuflare – nici din „Țuțulești, în 
deal”, unde mergea, cu pălăria de paie în cap, la pus 
dovleci, ceapă și alte cele, în perimetrul idilic, înconjurat de 
pruni, obligatoriu în picioarele goale, pentru a simți 
pământul. Ce metaforă sublimă! Copilul din ea e prezent tot 
timpul și-o va ține de mână veșnic, pentru că oamenii aleși 
nu pleacă de... acolo, niciodată. 
Ioana noastră e masterandă în gestiunea mediului și a 
resurselor naturale, deținătoarea locului II la un concurs 
internațional de proiecte de mediu – grădini comunitare, 
etc – profesionistă cu coroniță în instruirea personalului 
nou angajat sau în derularea controalelor periodice, 
tematice, în tot ceea ce presupune munca ei din cadrul 
Departamentului Situațiilor de Urgență, pentru că ea chiar 
poate combina creația cu tehnica, deci poate face artă din 
orice.

# Ioana, altfel spus: 
“Mă uit în oglindă și mă mir/ Că-
mi albește părul fir cu fir
Sparg oglinda și păru-l cănesc/ 
Că n-am vreme să îmbătrânesc
Multe-n viaţă am trecut/ Nu mă 
dau pe-un fir cărunt
Cât am patimă și dor/ Nu mă las 
n ic i  dacă mor!” .  (Mihaela 
Petrovici)
De ce o astfel de introducere? 
Pentru că vorbim cu și despre o 
fată-artistă a Familiei Aquatim, o 
demult și deja vedetă din sfera muzicii populare naționale și 
nu numai, o dintotdeauna și pentru totdeauna romantic-
sensibilă sub acoperire (sic!), în ciuda muncii, atitudinii, 
vieții dure dintr-un domeniu pe măsură. Da, da, pe 
principiul “nimic nu este ceea ce pare”, nici impresariatul 
artistic versus agenda profesională/ personală a 
cântăreților (cum îi numim frecvent) nu este școală de balet, 
dimpotrivă. 
Ioana noastră de doar 27 de ani ar putea scrie deja o carte 
despre destinu-i incredibil. Bruna cea frumoasă vine din 
inima românismului autentic, Ardeal, Alba Iulia, dintr-o 
familie de oameni verticali și asumați, buni și frumoși, stoici 
și dedicați. Și-au învățat fiica să fie la fel și exact la fel este. 
Gena muzicală a casei – bunicul și tatăl, instrumentiști 
recunoscuți ai zonei– s-a transmis minunat (ce fericire!) 
înspre și în Ioana și Mihai (fratele ei), colega noastră urcând 
pe scenă de la 12 ani, cu dreptul: După ce a cântat cu 
Ansamblul Doina Moțului din Câmpeni și și-a adjudecat 
marele premiu al unui concurs de muzică populară 

național, Ioanei i s-a deschis, larg și (aproape) liber, drumul 
sinuos al talentaților în note, clape, strune, voci. I-a plăcut la 
nebunie, n-a fost scutită de hopuri. Cel mai mare, ușor de 
altfel de anticipat pentru cine cunoaște această lume, se 
numește invidie și se asezonează întotdeauna cu răutate... 
Doar că ea nu s-a schimbat un milimetru în gând sau faptă, 
Ardealul n-a lăsat-o. 
„M-am lovit de mică de multe. Nu degeaba se spune că cel 
mai greu este să lucrezi cu omul, așa și este. Dar! N-am 
urât, nu urăsc și nu voi urî pe nimeni, vreodată. Nici pe cei 
care mi-au făcut rău. Am învățat de la părinții mei că viața te 
răsplătește după ce-i oferi și că plătești exclusiv la masa la 
care ai consumat, deci nota de plată este pentru fiecare 
diferită... Am moștenit-o pe mama, sunt fericită pentru 
asta, mă hrănesc cu liniște, pace, bunătate, chiar dacă nu 
le găsesc în preajmă decât rar. Nu-mi plac tensiunile, nu le 
amplific, sunt blândă, pacifistă.„.
Ioana se descurcă de minune în dualitatea profesională, 
Aquatim-muzică, sclipește în ambele ecuații. Deplasările, 
spectacolele, nopțile nedormite, cântatul pentru românii de 
aici sau pentru ai noștri frați din străinătate, schimbatul 
ținutei office pe port popular și invers, caruselul perpetuu al 
destinului, nimic din toate acestea n-o înfrânează vreodată 
din a zâmbi senin, pe sub ochii-i adânci și păru-i de abanos. 
În Familia Aquatim se simte extraordinar, acum este „fata 
din oglindă” în Registratura sediului central, dintotdeauna 
prietena caldă și deschisă a celor cu care interacționează. Îi 
plac atmosfera și relaționarea deschisă, sinceră, îi plac 
oamenii.
Și-ar da viața pentru Mihai al ei, singurul bărbat pe care îl 
iubește necondiționat. I-ar plăcea să cunoască la un 
moment dat un... el precum fratele ei, deocamdată 
planetele n-au găsit calea de aliniere. (sic!) E și greu, în 
condițiile în care „staticul” e o raritate în ceea ce o privește, 
iar bărbații buni, pașnici, dornici să dăruiască, să repare, și 
nu să distrugă, sunt greu de aflat. E convinsă, însă, că nu și 
imposibil. 
Ioana-și hrănește sufletul cu Novac și Rex, ciobăneștii 
spectaculoși ai familiei ei minunate, cu relaxare în natură, 
cu credință majoră – „Fără Dumnezeu, n-aș fi realizat toate 
acestea, mereu m-a ajutat și Îi mulțumesc!” – și cu fericire 
sinceră. Aceea de-a fi și de-a ne fi! Se vede, se simte, se 
transmite.

# Ion, noi îl știm de Marian, până 
nu demult șeful Secției Sucur-
sale, de puțin timp directorul de 
Producție al Aquatim, maste-
rate în trei domenii importante 
care i-au marcat viața profesio-
nală, fascinat de dreptate, 
mediu competitiv și... mediu. 
Mai știi că nu i-a fost predestinat 
prenumele? 
MEDIUL și MARIAN (astăzi un 
ION de calibru) țes cea mai 
frumoasă alăturare, dar și cea mai serioasă provocare, 
odată ce domeniul despre care vorbim, dincolo de 
complexitate și fascinație, este, încă și din nefericire, un 
călcâi al lui Ahile, mult prea sensibil pe aici.
Fascinat de mic de tot ce-nseamnă puști, pistoale, lege și 
ordine, „îmbrăcate” toate în sacoul cu carouri al celebrului 
Mannix (serial TV american polițist), Marian și-a dorit și 
obținut o certificare de suflet, din partea IPJ Timiș, pe un 
domeniu conex și important din sfera justițiară la modul 
general, care i-a imprimat copilăria pe veci în destin și a 
transformat-o din „a fost odată” în „va continua”, cât o fi să 
fie. Și-o să tot fie.
Cu Aquatim a interacționat practic dintotdeauna, vorba lui, 
în anii 90, din postura de coordonator al unei direcții 
importante din Primăria Timișoara, pe problematică de 
Mediu, apoi, în anii 2000, dintr-una și mai apropiată de noi, 
constatând, după cum declară, entuziast, că aceasta i-a 
fost calea, fără doar și poate. Din exterior, s-a uitat 
întotdeauna admirativ, căci l-au cucerit unitatea, știința, 
cartea, Familia, modul și modelul de lucru, etica 
profesională. A copiat linia noastră în toate demnitățile pe 
care le-a deținut și a funcționat exemplar. L-a văzut, de 
atunci, pe Ilie Vlaicu, un lider și nu un șef, un mentor în care 
poți crede și de la care poți învăța. 
Ulterior, din postura de comisar șef al Gărzii Naționale de 
Mediu, a intrat și mai concret în parteneriatul nescris cu 

Aquatim, căci suntem compania care avem MISIUNEA, și 
nu obligația, de-a crea „mariaje” perfecte între apă și 
mediu, de-a descâlci tematici sensibile ale mediului urban, 
de-a face pași siguri întru respectarea reglementărilor 
stricte europene. 
Venirea lui aici a fost, practic, firească, bucuria/ împlini-
rea/satisfacția sunt complete. Oricât de imperativ ar suna 
titulatura recentei funcții, Marian nu este niciun... bau bau, 
ci o liană între sincopă și soluție. Cel mai mult și cel mai 
mult, raportat la sentimentul familiar aquatimist, pe Marian 
îl țin aproape preocuparea nobilă de-a oferi un serviciu de 
calitate, fără întrerupere, conectarea la tot ce este nou și 
sufletul pe care îl împrăștie această matcă. E cel care 
“coboară” întotdeauna în mulțime pentru că acolo se scrie 
realitatea, dar și pentru că altfel n-ar putea ființa. Vorbește 
mult, rezolvă și mai mult. E un argint viu fără limită de vârstă 
sau de “baterii”.  
Ionul nostru e natură, port, obicei, tradiție, implicare, 
dedicare în Mediu/Muncă/Eficiență. 
E mândru și de familia lui frumoasă, de cei doi copii, Adelina 
și Dragoș, e plin de viață, la modul general, e un munte de 
suflet și dăruire, e profesionist și principial, e sensibil și 
uman. Când nu se transformă în... Moș Crăciun – post pe 
care l-a girat magistral! – rămâne OMUL de care orice 
companie ar avea nevoie atunci când vrea să fie 
performantă.

# Ionică, om frumos, chip senin, 
suflet rar, post greu. Și, totuși, s-
a luat de prea multe ori la trântă 
cu viața, ca să-l mai poată spe-
ria ceva, vreodată, deci achi-
zițiile nu-i pot fi decât vârf profe-
sional onorant, si nu problemă 
de nerezolvat.
E determinat, ordonat, empatic 
și dăruit. Aici, colegilor, acasă, 
fetelor superbe de care este 
legat pe viață. 

Ionică este un masterchef desăvârșit, dar și un strălucit 
dansator de Brâu, Ardeleana, Hora, Doi, Călușarul - unul 
dintre cele mai grele dansuri românești. 
Crede în inimi bune, așa, ca a lui și-n oameni care fac bine, 
așa, ca el.

# Ionuț, șef Sucursala Făget, 36 
de ani ,  minim 36 de vise 
„scalate” pe dorințe simple, 
fireșt i ,  decente, care, da, 
vizează și Familia noastră, și pe 
cea personală, în proporții 
egale. E un băiat bun, crescut nu 
în umbra tatălui său, ci în 
lumina-i (acum, de dincolo de 
lumea aceasta), care a ascultat, 
învățat și de patru ani preluat 
frâiele micro Aquatimului din 
estul județului. Ionuț e la noi de 12 ani, cu noi dintotdeauna. 
Inginerul masterand la UPT (optimizarea sistemelor de 
alimentare cu apă) deține mândrul titlu de cel mai tânăr 
manager de sucursală, e vizibil bucuros pentru asta, dar 
mai ales pentru faptul că lucrează într-un colectiv 
extraordinar, cu oameni dedicați și implicați în tot ceea ce 
presupune acest veritabil... foc continuu al apei. 
„Când am venit în această companie nu știam ce este acela 
un apometru, nu mi-e rușine s-o spun, cumva era firesc, n-
avusesem tangențe înainte cu toată această adevărată 
uzină, numită generic alimentare cu apă. La nici câteva luni, 
toți, dar absolut toți, de aici, din sucursală, de la Timișoara, 
colegi, șefi, prieteni extraordinari mi-au explicat, m-au 
învățat, aplicat, în detaliu, la fața locului și la modul general, 
ce înseamnă acest mecanism complex al gestionării 
resursei vitale. Sprijinul a fost enorm, mulțumesc din suflet 
pentru omenie! Da, cert, familia mea este Aquatim!”.
Ionuț este chiar din Făget, își iubește locurile și amintirile 
care abundă în... „TATA”, echipa și clienții, este calm și 
așezat, nu a fost vreodată nervos sau ranchiunos, mizează 
pe dialog, transparență, optimism. E perfect pentru 
discuțiile cu oamenii Făgetului și ai împrejurimilor pentru că 
are o răbdare de fier, înțelegere și bunătate. 
În plan personal, acest tânăr frumos alege întotdeauna 
inteligența unei  femei și-abia ulterior alura, evident 
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nepicând în păcatul discursului forțat atractiv sau formal – 
„normal că e ideal să arate bine, dar nu capital” – și merge 
pe mâna fericirii, ca și până acum. E senin, liniștit, mulțumit, 
pentru că toate-i merg exact așa cum și le-a propus. Nu 
face planuri, trăiește clipa, muncește, vorbește, se implică, 
rezolvă, gestionează, socializează și închide, zilnic, acest 
cerc extraordinar al camaraderiilor unice născute întru apă.

# Ioan, Ionică pentru toți, 44 de 
ani, față de soare cald, ochi de 
orizont azuriu, cătare de om 
bun, „miros” de flori din cele mai 
frumoase dealuri apropiate, cele 
cărășene, dar și de fân sau fruct 
zemos. L-am luat forța la inter-
viu, recunosc, în egală măsură 
cred că l-am convins cu o repli-
că ce mă definește până-n ră-
runchi: rubrica aceasta îi va cu-
prinde pe toți membrii Familiei, 

indiferent de anii petrecuți aici, nu există o regulă, o agendă 
strictă sau o ierarhizare, există, în schimb (da!), 
subiectivism și preferințe și rezonanță și chimie. Să ridice 
piatra cel care e construit altfel. Sunt oameni, așadar, care, 
în toate interacțiunile zilnice, indiferent de starea generală 
înconjurătoare, de stres sau muncă peste limite, transmit 
BUCURIE, FRUMUSEȚE, LINIȘTE, ARMONIE. Ei vor prima 
întotdeauna pentru că, în opinia mea, prezentul acesta 
incert doar cu astfel de caractere poate fi îmblânzit, 
suportat, respirat, trăit. 
Un astfel de om este și Ionică. Ne știm demult, i-am 
remarcat din start bunul simț autentic, acela care conține 
rușinatul/îmbujoratul și privitul emotiv, săritul perpetuu în 
ajutor, oricare ar fi ajutorul cu pricina, dar, mai presus de 
toate, zâmbetul. Dincolo de timiditatea copilului de la țară 
(temelia verticalității) venit la oraș, de anii petrecuți 
muncind de zor și chiar din zori până hăt în seară, Ionică 
punctează atât de frumos reperele „l iniei” sale 
personale/profesionale: să fii harnic, să fii bun, să fii 
credincios.
Este electrician în cadrul Serviciului Administrativ, în fapt 
este omul care face de toate, meșterit, aprovizionat, șoferit, 
colegul care nu se plânge vreodată că e prea mult sau prea 
altfel decât știe. Pasiunea pentru mașină vine de pe când 
avea 10 ani și conducea... under cover tractorul pe câmp, 
alături de tatăl său. Familia este cuvântul sacru pentru 
Ionică. De altfel, se știe că în Caraș termenul depășește 
major definiția, armoniile familiale sunt lege nescrisă iar 
întrajutorarea pilon de nezdruncinat. Cu moștenirea asta, în 
2007, a venit în Timișoara, și-a întemeiat o familie minunată 
(Ioan a luat-o de soție pe Ioana �), îi cresc pe Dragoș și 
Daria într-o combinație de stiluri, tradițional & actual, 
mizând pe frumosul existent și-ntr-o parte și-n alta. În casa 
lor este evident că se joacă (nu dansează!), doar vin din 
zona magicienilor brâului bănățean. Dragoș a prins deja 
pasul pe care NIMENI nu-l va executa vreodată ca cei de 
acolo, Daria se pregătește pe tușă. Ionică și Ioana au făcut 
parte din Ansamblul Teregovana până la desființare, 
neînsemnând însă că „balul” ia sfârșit vreodată.  Cu harul 
acesta te naști, cu el mergi înainte până la capăt. Dintr-un 
drag imens, ce ți se citește în ochi. Dacă-i ai și albaștri, îl 
poți aproape desface în fâșii.
Își iubește colegii, șefii, s-a adaptat pe loc atmosferei din 
Familie, n-ar pleca și n-o să plece. Aici e casa lui, aici e 
împlinit, aici e  fericit. 

# Ionel, inginer responsabil 
lucrări, Compartimentul Trata-
re, Unitatea de Implementare 
Proiecte (UIP), 36 de ani, „teh-
nic” până-n măduva oaselor, 
din acea zonă a omului serios, 
pus veșnic pe învățat și studiat, 
a profesionistului dat, a la long, 
meseriei, a fostului student, 
ajuns deja doctor în pompe. 
Ionel confirmă ideea că cine 
termină, în coordonate de top, 
Facultatea de Mecanică, va sta o viață în cel mai ales 
eșalon al viitoarei sale ecuații profesionale.  
În Aquatim, e de peste șapte ani, performând, în tot acest 
răstimp, în mai multe departamente: UIP (a venit în ultimul 
an de Doctorat), Stația de Epurare și înapoi la UIP. A fost 
implicat în realizarea studiului de fezabilitate pe POIM, iar 
acum gestionează, musai cu nervi tari, contracte de lucrări 
pe fonduri europene, domeniu care cere, pe lângă 
seriozitate și știință de carte, foarte multă diplomație.
L-am cunoscut mai bine pe Ionel, în urma unei discuții 
purtate în lift (sic!) pe o temă care îmi sfredelea mintea: 
brâul din Banat și embargoul radical (de-a-l stăpâni 
vreodată!) la adresa celor care nu s-au întâlnit cu el în 
copilărie. Asta, după ce-l văzusem pe colegul nostru, într-
un cadru neformal, jucându-l exact ca un angajat de 

ansamblu profesionist. Am aflat, atunci, că este pasionat 
de muzică și de dansuri, că face cursuri cu coregraful 
Doinei Timișului, că i se trage, dadada, din copilărie și că 
„hora de mână” din Mehedinți – locul natal – l-a ajutat să 
ajungă la astfel de performanțe artistice într-ale brâului! 
Admite că este un dans spectaculos, admit că, dacă-l 
vedeți pe Ionel cum joacă, veți fi muți de admirație. 
Familist convins, îndrăgostit de viață, locuri, povești 
româno-germane – o parte a familiei soției trăiește, de ani, 
acolo, într-o zonă minunată – Ionel se regăsește deopotrivă 
în cele două bucăți de Europă, se definește drept optimist, 
realist și pacifist.
E un Ion pozitiv, cu siguranță, astfel că marea sărbătoare a 
zilei doar îi va spori seninul din priviri și lumina de pe față. 

# Ion, 32 de ani și-o fericire ce 
transpare din totului tot: privire, 
zâmbet, alură, căutătură. Face 
aproape zece ani de Familie, 
muncește în zona verde a men-
tenanței tot așa, cu un drag 
„patologic” – în cel mai bun 
sens al cuvântului – care i se 
trage din copilăria petrecută în 
zona Baia Mare, deci din îm-
prietenirea cu natura montană a 
verdelui cel mai pur. A venit cu 
părinții la Timișoara de mic, dar 
fuga spre Maramureș, vacanță de vacanță, a fost 
constantă. Asta nu înseamnă că n-a rezonat imediat cu 
șesul Banatului. Nici vorbă, căci Ion este adaptabilitatea 
întruchipată.
De cum a intrat pe ușa companiei s-a simțit ca acasă, el și 
cei nouă colegi de la Spații Verzi s-au sudat instantaneu, 
vorbește despre amiciții cu ușurința celui care așa e 
construit, să râdă și să plângă împreună, să muncească și 
să se odihnească în aceeași coordonată a unității. E un 
băiat calm și cald, în armonie cu tot ceea ce compune în 
definiție un loc de muncă. 
Ion (deși-mi vine involuntar să-i zic Ionuț, grație purității pe 
care o împrăștie) este căsătorit de nouă ani cu Laura, tătic 
de David și viitor tătic de... încă nu au aflat dacă va fi băiat 
sau fetiță, știu doar că acest Crăciun va fi unul minunat! 
Totul lui? Familia lui! Deopotrivă cea din zona Treboniu, 
respectiv cea din casa în care își duce viața fix ca-n 
proiecțiile adolescenței. Simplu, curat, fără umbre. Iubește 
boxul (culmea!) și culturismul, plimbările lungi cu ATV-ul pe 
câmpuri pașnice, țara asta, locurile astea, ca dovadă că, 
după niște ani petrecuți în cețurile britanice (unde s-a 
descurcat extraordinar), dorul și tristețile soției l-au readus 
în matcă. E liniștit cu decizia luată, așa trebuia să fie. 
Pe Ion nici măcar nu trebuie să-l întrebi cum se simte în 
ecuația această binară, familie-familie, îți răspund din start 
sclipirile din priviri și zâmbetul larg. Așa văd eu fericirea. 
Așa o vede, cu siguranță, și el, ori de câte ori se uită-n 
oglindă sau în sine. Norocosule!

# Ioan, instalator, tot 1981 este anul care îl aduce aici: 
“Când mai greu, când mai ușor, ani mulți și solicitanți, dar, 
da, Aquatim este o familie!”. 
Se consideră puternic și rezistent, crede în lume, deși 
admite că ea s-a înrăit (în loc să fie invers) și este convins că 
cei buni ar trebui să țină aproape, cât mai des, să fie uniți, 
dacă se poate, întotdeauna. 
Oricum ar fi viața, Ioan este încrezător, merge cu capul sus 
și, musai, cu pieptul înainte, dă șanse acestei lumi, chiar 
dacă acum ea pare îngenuncheată, e sigur că vom depăși 
pandemia, dar schimbați. Vorba lui, totul stă în forma 
acestei schimbări. Speră că ea va fi una pozitivă... încă nu 
este foarte sigur. 
Nu a făcut poze în viața lui (sic!), astfel că am marcat un 
eșec total în a-l convinge să facă o excepție. Nu-i nimic, 
Ioan rămâne excepțional!

# Ioan Șișu, 42 de ani de 
Aquatim, pensionat de ceva 
vreme, îndrăgostit pe veci de 
locul acesta în care a girat din 
primele luni post absolvire (și 
până a dobândit statutul de 
pensionar) domenii grele ca 
Investiții, Uzine de apă sau 
consiliere din sfera manage-
mentului de top. Nu s-a născut 
șef, dar asta a fost toată viața lui 
profesională. Poate Politehnica 
bucureșteană și apartenența la prima serie de subingineri 
serioși formați în baraje și poduri, poate faptul că a primit 
singura repartiție la acea vreme (1 august 1972) din 
Timișoara, poate stagiatura extrem de aplicată în GIGCL 
apoi în succesorul IGOT (grupul întreprinderilor de 
gospodărire comunală și locativă), cert faptul că și-a iubit 
profesia într-un stil pur german și a practicat-o tot așa, toți 
termenii aceștia, așadar, l-au adus într-o ecuație de viață 

cu soluție singulară: succesul. 
Și, totuși, în ciuda amprentei de dur, a fost, fără doar și 
poate, sufletul petrecerilor de Sfântul Ion din companie, an 
de an. În fond, s-a demonstrat demult că Realul și Umanul 
sunt frecvent tangente, că linia „tare” a vieții interacțio-
nează strălucit cu cea „lină”, arta fiind cea care le împre-
unează mâinile întru frumos absolut. Studenția lui Ioan Șișu 
într-o capitală bogată în cultură extinsă a fost o bucurie 
perpetuă care l-a ajutat să nu-și piardă vreodată 
sensibilitatea, chiar dacă a ținut-o exclusiv pentru sine:  
cluburi studențești, Operă ofertantă (cu bilete pe care și le 
permitea orice student), „Mondial”/ „Roșu și Negru” într-o 
frecvență de invidiat, biblioteca universității cu-ale ei 
pivnițe ticsite de discuri, jazz și blues în expansiune, un 
carusel cultural pe care și l-ar fi dorit mulți. Cu toate 
acestea, Timișoara a primat întotdeauna pentru totdeauna. 
Atât el, cât și soția lui – de care s-a îndrăgostit din prima 
secundă în care a văzut-o la un revelion hunedorean, pe 
care o iubește exact ca atunci! -  au primit oferte de 
nerefuzat pentru timpurile acelea, pentru orice timpuri, însă 
duetul meserie-cetate, precum o piesă a Mahaliei Jackson 
să zicem, a fost cel câștigător. Inima lui este aici. 
Ca pensionar, inima lui este... peste tot: și-n meserie (doar 
nu vă imaginați că un om ca el poate sta), și-n Familia 
Aquatim, pe care o vizitează foarte des, și-n familia-i 
familie, unde se ocupă cu har și drag de cei doi nepoți, 
Mara și Aram (inversul prenumelui Mara/genială idee/ 
felicitări părinților!), și-n Ilidia-i idilică, unde merg toți cât de 
des este posibil, în casa de creat vacanțe și amintiri, și-n 
preajma soției care se cere obligatoriu remenționată, 
pentru că vorbim despre o iubire de poveste. 

# MAESTRUL Ion Mititelu
S-a angajat în 1981, ca electri-
cian la Uzina 2-4, în 1991 s-a 
mutat la Uzina 1 și pe 10 sep-
tembrie a ieșit cu statutul de 
pensionar din compania pe care 
o consideră FAMILIE, cu majus-
cule. E doar statut, c-așa scrie în 
acte, altfel Ion Mititelu e…greu 
de pensionat, vorba lui.
Argint viu, construit parcă pen-
tru a fi un perpetuum mobile, de-
dicat sportului pe viață, mai 

exact culturismului, Ion Mititelu este, cu siguranță, colegul 
care ne va lipsi din peisajul profesional. Dar! Ne vizitează 
periodic, ne ține la curent cu activitățile sportive pe care le 
continuă neobosit, și așa, pensionar, căci dragostea pentru 
culturism nu cunoaște pauze. Așadar, despre culturism 
vorbim și vorbim exclusiv în tușe performante. 
Pasiunea pentru culturism vine din tinerețe. Motivaţiile sunt 
numeroase: forţă, frumuseţe, inedit. E o disciplină care, în 
opinia angajatului companiei noastre, îmbină fericit toate 
aceste aspecte și încă pe atât.
“Iubesc sportul ăsta, îl practic cu imensă pasiune! E greu, e 
nevoie mare de fonduri, totul e scump, concursurile, 
deplasările costă, dar e prea frumos pentru a mă fi gândit 
vreodată să renunţ. M-am antrenat frecvent acasă, mi-am 
improvizat o sală cu gantere, discuri, bare și a fost foarte 
bine. Cel mai bine mă antrenez în propriul balcon pentru că 
nu mă deranjează nimeni, am liniște, deci concentrare 
maximă. Sunt dur cu mine în ceea ce fac, nu-mi place să fiu 
superficial, nu agreez jumătăţile de măsură, mă dedic total. 
Nu suport gălăgia, iar în casă am liniște și nu mă întreabă 
nimeni nimic. M-am obișnuit să mă antrenez acasă, suntem 
doar doi în ţară care ne pregătim în balcon, eu și Mircea 
Sibiceanu, din Pitești “, ne-a povestit Mititelu.
În toți acești ani, rezultatele s-au văzut, căci medaliile nu 
mai reprezintă, demult, o țintă de neatins pentru culturistul 
nostru. Dimpotrivă. Are o cameră plină de trofee, premii 
importante obținute în competiții răsunătoare, mastersuri 
naționale și internaționale.
NIMIC din ceea ce astăzi se numește succes personal și 
profesional n-ar fi fost posibil fără sprijinul permanent și 
concret al managementului Aquatim, îndeosebi al 
directorului general Ilie Vlaicu. N-ar fi fost concursurile, nici 
participările importante, nici deplasările în țară, fără acest 
umăr deschis al conducerii companiei pe care a iubit-o 
până la pensionare.
Din fix prima zi de pensie, Miti a răspuns numeroaselor 
solicitări primite din țară, s-a implicat în diverse activități 
sportive de cluburi, a fost în prim-planul cetății și nu numai, 
a perpetuat practic propriul stil în noua ecuație de teoretic 
relaxare socială. Nici vorbă, Miti n-are cum fi un pensionar 
clasic, vreodată!
Om și sportiv exemplar, al patrulea culturist din țară a fost 
angajatul Aquatim, fapt care nu poate decât să ne facă 
mândri și fericiți.

 Crenguța Radosav

FAMILIA AQUATIM 
Ioanele și Ionii noștri de poveste
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Debutul fiecărui An Nou se scrie, prin definiție, într-o 
ecuație sărbătorească, prilejuită de Soborul Sfântului 
Ioan Botezătorul, zi mare pentru oameni pe măsură.
Dedicăm primul număr al publicației Aquaștiri din 2024, 
într-un mod cald și prietenos, colegelor și colegilor 
noștri, purtătoare și purtători de prenume sfânt și bun.
Lor și vouă, Ioane și Ioni, să vă fie orizontul senin și 
sufletul curat, întotdeauna!

Deopotrivă, tuturor, un 2024 fericit!

# Dacă timpul ar avea îngeri, 
ce... Ioana!
Ioana, cadru tehnic PSI, ființă 
solară, venită, parcă, de alt-
undeva, aici, cu o misiune clară 
ca vibrația pe care o împrăștie 
nativ. În scripte, poartă 43 de 
ani, în fapt, e fără vârstă, fără 
început și fără sfârșit. Nu mi s-a 
mai întâmplat să mă blochez în 
fața vreunui coleg, în timpul 
interviului,  cu siguranță... 

lumina Ioanei a fost prea puternică pentru timpurile setate, 
meschin, în tonuri sumbre, sau pentru emoția incredibilă pe 
care mi-a generat-o. Ea asta face, de când se știe: 
„pansează” lumea cu un zâmbet cristalin, cu un glas divin și 
cu o postură rară, da!, de căprioară (nu e doar pentru rimă), 
dar nu dintre cele hăituite, ci dintre cele, categoric, fericite. 
Copilul din ea n-a plecat nici acum din Clopodia, de lângă 
„maica” – de care s-a legat cu sfoară, când părinții ei au 
decis s-o aducă la oraș – sau din lanul de porumb – în care a 
încercat un alt tertip de camuflare – nici din „Țuțulești, în 
deal”, unde mergea, cu pălăria de paie în cap, la pus 
dovleci, ceapă și alte cele, în perimetrul idilic, înconjurat de 
pruni, obligatoriu în picioarele goale, pentru a simți 
pământul. Ce metaforă sublimă! Copilul din ea e prezent tot 
timpul și-o va ține de mână veșnic, pentru că oamenii aleși 
nu pleacă de... acolo, niciodată. 
Ioana noastră e masterandă în gestiunea mediului și a 
resurselor naturale, deținătoarea locului II la un concurs 
internațional de proiecte de mediu – grădini comunitare, 
etc – profesionistă cu coroniță în instruirea personalului 
nou angajat sau în derularea controalelor periodice, 
tematice, în tot ceea ce presupune munca ei din cadrul 
Departamentului Situațiilor de Urgență, pentru că ea chiar 
poate combina creația cu tehnica, deci poate face artă din 
orice.

# Ioana, altfel spus: 
“Mă uit în oglindă și mă mir/ Că-
mi albește părul fir cu fir
Sparg oglinda și păru-l cănesc/ 
Că n-am vreme să îmbătrânesc
Multe-n viaţă am trecut/ Nu mă 
dau pe-un fir cărunt
Cât am patimă și dor/ Nu mă las 
n ic i  dacă mor!” .  (Mihaela 
Petrovici)
De ce o astfel de introducere? 
Pentru că vorbim cu și despre o 
fată-artistă a Familiei Aquatim, o 
demult și deja vedetă din sfera muzicii populare naționale și 
nu numai, o dintotdeauna și pentru totdeauna romantic-
sensibilă sub acoperire (sic!), în ciuda muncii, atitudinii, 
vieții dure dintr-un domeniu pe măsură. Da, da, pe 
principiul “nimic nu este ceea ce pare”, nici impresariatul 
artistic versus agenda profesională/ personală a 
cântăreților (cum îi numim frecvent) nu este școală de balet, 
dimpotrivă. 
Ioana noastră de doar 27 de ani ar putea scrie deja o carte 
despre destinu-i incredibil. Bruna cea frumoasă vine din 
inima românismului autentic, Ardeal, Alba Iulia, dintr-o 
familie de oameni verticali și asumați, buni și frumoși, stoici 
și dedicați. Și-au învățat fiica să fie la fel și exact la fel este. 
Gena muzicală a casei – bunicul și tatăl, instrumentiști 
recunoscuți ai zonei– s-a transmis minunat (ce fericire!) 
înspre și în Ioana și Mihai (fratele ei), colega noastră urcând 
pe scenă de la 12 ani, cu dreptul: După ce a cântat cu 
Ansamblul Doina Moțului din Câmpeni și și-a adjudecat 
marele premiu al unui concurs de muzică populară 

național, Ioanei i s-a deschis, larg și (aproape) liber, drumul 
sinuos al talentaților în note, clape, strune, voci. I-a plăcut la 
nebunie, n-a fost scutită de hopuri. Cel mai mare, ușor de 
altfel de anticipat pentru cine cunoaște această lume, se 
numește invidie și se asezonează întotdeauna cu răutate... 
Doar că ea nu s-a schimbat un milimetru în gând sau faptă, 
Ardealul n-a lăsat-o. 
„M-am lovit de mică de multe. Nu degeaba se spune că cel 
mai greu este să lucrezi cu omul, așa și este. Dar! N-am 
urât, nu urăsc și nu voi urî pe nimeni, vreodată. Nici pe cei 
care mi-au făcut rău. Am învățat de la părinții mei că viața te 
răsplătește după ce-i oferi și că plătești exclusiv la masa la 
care ai consumat, deci nota de plată este pentru fiecare 
diferită... Am moștenit-o pe mama, sunt fericită pentru 
asta, mă hrănesc cu liniște, pace, bunătate, chiar dacă nu 
le găsesc în preajmă decât rar. Nu-mi plac tensiunile, nu le 
amplific, sunt blândă, pacifistă.„.
Ioana se descurcă de minune în dualitatea profesională, 
Aquatim-muzică, sclipește în ambele ecuații. Deplasările, 
spectacolele, nopțile nedormite, cântatul pentru românii de 
aici sau pentru ai noștri frați din străinătate, schimbatul 
ținutei office pe port popular și invers, caruselul perpetuu al 
destinului, nimic din toate acestea n-o înfrânează vreodată 
din a zâmbi senin, pe sub ochii-i adânci și păru-i de abanos. 
În Familia Aquatim se simte extraordinar, acum este „fata 
din oglindă” în Registratura sediului central, dintotdeauna 
prietena caldă și deschisă a celor cu care interacționează. Îi 
plac atmosfera și relaționarea deschisă, sinceră, îi plac 
oamenii.
Și-ar da viața pentru Mihai al ei, singurul bărbat pe care îl 
iubește necondiționat. I-ar plăcea să cunoască la un 
moment dat un... el precum fratele ei, deocamdată 
planetele n-au găsit calea de aliniere. (sic!) E și greu, în 
condițiile în care „staticul” e o raritate în ceea ce o privește, 
iar bărbații buni, pașnici, dornici să dăruiască, să repare, și 
nu să distrugă, sunt greu de aflat. E convinsă, însă, că nu și 
imposibil. 
Ioana-și hrănește sufletul cu Novac și Rex, ciobăneștii 
spectaculoși ai familiei ei minunate, cu relaxare în natură, 
cu credință majoră – „Fără Dumnezeu, n-aș fi realizat toate 
acestea, mereu m-a ajutat și Îi mulțumesc!” – și cu fericire 
sinceră. Aceea de-a fi și de-a ne fi! Se vede, se simte, se 
transmite.

# Ion, noi îl știm de Marian, până 
nu demult șeful Secției Sucur-
sale, de puțin timp directorul de 
Producție al Aquatim, maste-
rate în trei domenii importante 
care i-au marcat viața profesio-
nală, fascinat de dreptate, 
mediu competitiv și... mediu. 
Mai știi că nu i-a fost predestinat 
prenumele? 
MEDIUL și MARIAN (astăzi un 
ION de calibru) țes cea mai 
frumoasă alăturare, dar și cea mai serioasă provocare, 
odată ce domeniul despre care vorbim, dincolo de 
complexitate și fascinație, este, încă și din nefericire, un 
călcâi al lui Ahile, mult prea sensibil pe aici.
Fascinat de mic de tot ce-nseamnă puști, pistoale, lege și 
ordine, „îmbrăcate” toate în sacoul cu carouri al celebrului 
Mannix (serial TV american polițist), Marian și-a dorit și 
obținut o certificare de suflet, din partea IPJ Timiș, pe un 
domeniu conex și important din sfera justițiară la modul 
general, care i-a imprimat copilăria pe veci în destin și a 
transformat-o din „a fost odată” în „va continua”, cât o fi să 
fie. Și-o să tot fie.
Cu Aquatim a interacționat practic dintotdeauna, vorba lui, 
în anii 90, din postura de coordonator al unei direcții 
importante din Primăria Timișoara, pe problematică de 
Mediu, apoi, în anii 2000, dintr-una și mai apropiată de noi, 
constatând, după cum declară, entuziast, că aceasta i-a 
fost calea, fără doar și poate. Din exterior, s-a uitat 
întotdeauna admirativ, căci l-au cucerit unitatea, știința, 
cartea, Familia, modul și modelul de lucru, etica 
profesională. A copiat linia noastră în toate demnitățile pe 
care le-a deținut și a funcționat exemplar. L-a văzut, de 
atunci, pe Ilie Vlaicu, un lider și nu un șef, un mentor în care 
poți crede și de la care poți învăța. 
Ulterior, din postura de comisar șef al Gărzii Naționale de 
Mediu, a intrat și mai concret în parteneriatul nescris cu 

Aquatim, căci suntem compania care avem MISIUNEA, și 
nu obligația, de-a crea „mariaje” perfecte între apă și 
mediu, de-a descâlci tematici sensibile ale mediului urban, 
de-a face pași siguri întru respectarea reglementărilor 
stricte europene. 
Venirea lui aici a fost, practic, firească, bucuria/ împlini-
rea/satisfacția sunt complete. Oricât de imperativ ar suna 
titulatura recentei funcții, Marian nu este niciun... bau bau, 
ci o liană între sincopă și soluție. Cel mai mult și cel mai 
mult, raportat la sentimentul familiar aquatimist, pe Marian 
îl țin aproape preocuparea nobilă de-a oferi un serviciu de 
calitate, fără întrerupere, conectarea la tot ce este nou și 
sufletul pe care îl împrăștie această matcă. E cel care 
“coboară” întotdeauna în mulțime pentru că acolo se scrie 
realitatea, dar și pentru că altfel n-ar putea ființa. Vorbește 
mult, rezolvă și mai mult. E un argint viu fără limită de vârstă 
sau de “baterii”.  
Ionul nostru e natură, port, obicei, tradiție, implicare, 
dedicare în Mediu/Muncă/Eficiență. 
E mândru și de familia lui frumoasă, de cei doi copii, Adelina 
și Dragoș, e plin de viață, la modul general, e un munte de 
suflet și dăruire, e profesionist și principial, e sensibil și 
uman. Când nu se transformă în... Moș Crăciun – post pe 
care l-a girat magistral! – rămâne OMUL de care orice 
companie ar avea nevoie atunci când vrea să fie 
performantă.

# Ionică, om frumos, chip senin, 
suflet rar, post greu. Și, totuși, s-
a luat de prea multe ori la trântă 
cu viața, ca să-l mai poată spe-
ria ceva, vreodată, deci achi-
zițiile nu-i pot fi decât vârf profe-
sional onorant, si nu problemă 
de nerezolvat.
E determinat, ordonat, empatic 
și dăruit. Aici, colegilor, acasă, 
fetelor superbe de care este 
legat pe viață. 

Ionică este un masterchef desăvârșit, dar și un strălucit 
dansator de Brâu, Ardeleana, Hora, Doi, Călușarul - unul 
dintre cele mai grele dansuri românești. 
Crede în inimi bune, așa, ca a lui și-n oameni care fac bine, 
așa, ca el.

# Ionuț, șef Sucursala Făget, 36 
de ani ,  minim 36 de vise 
„scalate” pe dorințe simple, 
fireșt i ,  decente, care, da, 
vizează și Familia noastră, și pe 
cea personală, în proporții 
egale. E un băiat bun, crescut nu 
în umbra tatălui său, ci în 
lumina-i (acum, de dincolo de 
lumea aceasta), care a ascultat, 
învățat și de patru ani preluat 
frâiele micro Aquatimului din 
estul județului. Ionuț e la noi de 12 ani, cu noi dintotdeauna. 
Inginerul masterand la UPT (optimizarea sistemelor de 
alimentare cu apă) deține mândrul titlu de cel mai tânăr 
manager de sucursală, e vizibil bucuros pentru asta, dar 
mai ales pentru faptul că lucrează într-un colectiv 
extraordinar, cu oameni dedicați și implicați în tot ceea ce 
presupune acest veritabil... foc continuu al apei. 
„Când am venit în această companie nu știam ce este acela 
un apometru, nu mi-e rușine s-o spun, cumva era firesc, n-
avusesem tangențe înainte cu toată această adevărată 
uzină, numită generic alimentare cu apă. La nici câteva luni, 
toți, dar absolut toți, de aici, din sucursală, de la Timișoara, 
colegi, șefi, prieteni extraordinari mi-au explicat, m-au 
învățat, aplicat, în detaliu, la fața locului și la modul general, 
ce înseamnă acest mecanism complex al gestionării 
resursei vitale. Sprijinul a fost enorm, mulțumesc din suflet 
pentru omenie! Da, cert, familia mea este Aquatim!”.
Ionuț este chiar din Făget, își iubește locurile și amintirile 
care abundă în... „TATA”, echipa și clienții, este calm și 
așezat, nu a fost vreodată nervos sau ranchiunos, mizează 
pe dialog, transparență, optimism. E perfect pentru 
discuțiile cu oamenii Făgetului și ai împrejurimilor pentru că 
are o răbdare de fier, înțelegere și bunătate. 
În plan personal, acest tânăr frumos alege întotdeauna 
inteligența unei  femei și-abia ulterior alura, evident 
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nepicând în păcatul discursului forțat atractiv sau formal – 
„normal că e ideal să arate bine, dar nu capital” – și merge 
pe mâna fericirii, ca și până acum. E senin, liniștit, mulțumit, 
pentru că toate-i merg exact așa cum și le-a propus. Nu 
face planuri, trăiește clipa, muncește, vorbește, se implică, 
rezolvă, gestionează, socializează și închide, zilnic, acest 
cerc extraordinar al camaraderiilor unice născute întru apă.

# Ioan, Ionică pentru toți, 44 de 
ani, față de soare cald, ochi de 
orizont azuriu, cătare de om 
bun, „miros” de flori din cele mai 
frumoase dealuri apropiate, cele 
cărășene, dar și de fân sau fruct 
zemos. L-am luat forța la inter-
viu, recunosc, în egală măsură 
cred că l-am convins cu o repli-
că ce mă definește până-n ră-
runchi: rubrica aceasta îi va cu-
prinde pe toți membrii Familiei, 

indiferent de anii petrecuți aici, nu există o regulă, o agendă 
strictă sau o ierarhizare, există, în schimb (da!), 
subiectivism și preferințe și rezonanță și chimie. Să ridice 
piatra cel care e construit altfel. Sunt oameni, așadar, care, 
în toate interacțiunile zilnice, indiferent de starea generală 
înconjurătoare, de stres sau muncă peste limite, transmit 
BUCURIE, FRUMUSEȚE, LINIȘTE, ARMONIE. Ei vor prima 
întotdeauna pentru că, în opinia mea, prezentul acesta 
incert doar cu astfel de caractere poate fi îmblânzit, 
suportat, respirat, trăit. 
Un astfel de om este și Ionică. Ne știm demult, i-am 
remarcat din start bunul simț autentic, acela care conține 
rușinatul/îmbujoratul și privitul emotiv, săritul perpetuu în 
ajutor, oricare ar fi ajutorul cu pricina, dar, mai presus de 
toate, zâmbetul. Dincolo de timiditatea copilului de la țară 
(temelia verticalității) venit la oraș, de anii petrecuți 
muncind de zor și chiar din zori până hăt în seară, Ionică 
punctează atât de frumos reperele „l iniei” sale 
personale/profesionale: să fii harnic, să fii bun, să fii 
credincios.
Este electrician în cadrul Serviciului Administrativ, în fapt 
este omul care face de toate, meșterit, aprovizionat, șoferit, 
colegul care nu se plânge vreodată că e prea mult sau prea 
altfel decât știe. Pasiunea pentru mașină vine de pe când 
avea 10 ani și conducea... under cover tractorul pe câmp, 
alături de tatăl său. Familia este cuvântul sacru pentru 
Ionică. De altfel, se știe că în Caraș termenul depășește 
major definiția, armoniile familiale sunt lege nescrisă iar 
întrajutorarea pilon de nezdruncinat. Cu moștenirea asta, în 
2007, a venit în Timișoara, și-a întemeiat o familie minunată 
(Ioan a luat-o de soție pe Ioana �), îi cresc pe Dragoș și 
Daria într-o combinație de stiluri, tradițional & actual, 
mizând pe frumosul existent și-ntr-o parte și-n alta. În casa 
lor este evident că se joacă (nu dansează!), doar vin din 
zona magicienilor brâului bănățean. Dragoș a prins deja 
pasul pe care NIMENI nu-l va executa vreodată ca cei de 
acolo, Daria se pregătește pe tușă. Ionică și Ioana au făcut 
parte din Ansamblul Teregovana până la desființare, 
neînsemnând însă că „balul” ia sfârșit vreodată.  Cu harul 
acesta te naști, cu el mergi înainte până la capăt. Dintr-un 
drag imens, ce ți se citește în ochi. Dacă-i ai și albaștri, îl 
poți aproape desface în fâșii.
Își iubește colegii, șefii, s-a adaptat pe loc atmosferei din 
Familie, n-ar pleca și n-o să plece. Aici e casa lui, aici e 
împlinit, aici e  fericit. 

# Ionel, inginer responsabil 
lucrări, Compartimentul Trata-
re, Unitatea de Implementare 
Proiecte (UIP), 36 de ani, „teh-
nic” până-n măduva oaselor, 
din acea zonă a omului serios, 
pus veșnic pe învățat și studiat, 
a profesionistului dat, a la long, 
meseriei, a fostului student, 
ajuns deja doctor în pompe. 
Ionel confirmă ideea că cine 
termină, în coordonate de top, 
Facultatea de Mecanică, va sta o viață în cel mai ales 
eșalon al viitoarei sale ecuații profesionale.  
În Aquatim, e de peste șapte ani, performând, în tot acest 
răstimp, în mai multe departamente: UIP (a venit în ultimul 
an de Doctorat), Stația de Epurare și înapoi la UIP. A fost 
implicat în realizarea studiului de fezabilitate pe POIM, iar 
acum gestionează, musai cu nervi tari, contracte de lucrări 
pe fonduri europene, domeniu care cere, pe lângă 
seriozitate și știință de carte, foarte multă diplomație.
L-am cunoscut mai bine pe Ionel, în urma unei discuții 
purtate în lift (sic!) pe o temă care îmi sfredelea mintea: 
brâul din Banat și embargoul radical (de-a-l stăpâni 
vreodată!) la adresa celor care nu s-au întâlnit cu el în 
copilărie. Asta, după ce-l văzusem pe colegul nostru, într-
un cadru neformal, jucându-l exact ca un angajat de 

ansamblu profesionist. Am aflat, atunci, că este pasionat 
de muzică și de dansuri, că face cursuri cu coregraful 
Doinei Timișului, că i se trage, dadada, din copilărie și că 
„hora de mână” din Mehedinți – locul natal – l-a ajutat să 
ajungă la astfel de performanțe artistice într-ale brâului! 
Admite că este un dans spectaculos, admit că, dacă-l 
vedeți pe Ionel cum joacă, veți fi muți de admirație. 
Familist convins, îndrăgostit de viață, locuri, povești 
româno-germane – o parte a familiei soției trăiește, de ani, 
acolo, într-o zonă minunată – Ionel se regăsește deopotrivă 
în cele două bucăți de Europă, se definește drept optimist, 
realist și pacifist.
E un Ion pozitiv, cu siguranță, astfel că marea sărbătoare a 
zilei doar îi va spori seninul din priviri și lumina de pe față. 

# Ion, 32 de ani și-o fericire ce 
transpare din totului tot: privire, 
zâmbet, alură, căutătură. Face 
aproape zece ani de Familie, 
muncește în zona verde a men-
tenanței tot așa, cu un drag 
„patologic” – în cel mai bun 
sens al cuvântului – care i se 
trage din copilăria petrecută în 
zona Baia Mare, deci din îm-
prietenirea cu natura montană a 
verdelui cel mai pur. A venit cu 
părinții la Timișoara de mic, dar 
fuga spre Maramureș, vacanță de vacanță, a fost 
constantă. Asta nu înseamnă că n-a rezonat imediat cu 
șesul Banatului. Nici vorbă, căci Ion este adaptabilitatea 
întruchipată.
De cum a intrat pe ușa companiei s-a simțit ca acasă, el și 
cei nouă colegi de la Spații Verzi s-au sudat instantaneu, 
vorbește despre amiciții cu ușurința celui care așa e 
construit, să râdă și să plângă împreună, să muncească și 
să se odihnească în aceeași coordonată a unității. E un 
băiat calm și cald, în armonie cu tot ceea ce compune în 
definiție un loc de muncă. 
Ion (deși-mi vine involuntar să-i zic Ionuț, grație purității pe 
care o împrăștie) este căsătorit de nouă ani cu Laura, tătic 
de David și viitor tătic de... încă nu au aflat dacă va fi băiat 
sau fetiță, știu doar că acest Crăciun va fi unul minunat! 
Totul lui? Familia lui! Deopotrivă cea din zona Treboniu, 
respectiv cea din casa în care își duce viața fix ca-n 
proiecțiile adolescenței. Simplu, curat, fără umbre. Iubește 
boxul (culmea!) și culturismul, plimbările lungi cu ATV-ul pe 
câmpuri pașnice, țara asta, locurile astea, ca dovadă că, 
după niște ani petrecuți în cețurile britanice (unde s-a 
descurcat extraordinar), dorul și tristețile soției l-au readus 
în matcă. E liniștit cu decizia luată, așa trebuia să fie. 
Pe Ion nici măcar nu trebuie să-l întrebi cum se simte în 
ecuația această binară, familie-familie, îți răspund din start 
sclipirile din priviri și zâmbetul larg. Așa văd eu fericirea. 
Așa o vede, cu siguranță, și el, ori de câte ori se uită-n 
oglindă sau în sine. Norocosule!

# Ioan, instalator, tot 1981 este anul care îl aduce aici: 
“Când mai greu, când mai ușor, ani mulți și solicitanți, dar, 
da, Aquatim este o familie!”. 
Se consideră puternic și rezistent, crede în lume, deși 
admite că ea s-a înrăit (în loc să fie invers) și este convins că 
cei buni ar trebui să țină aproape, cât mai des, să fie uniți, 
dacă se poate, întotdeauna. 
Oricum ar fi viața, Ioan este încrezător, merge cu capul sus 
și, musai, cu pieptul înainte, dă șanse acestei lumi, chiar 
dacă acum ea pare îngenuncheată, e sigur că vom depăși 
pandemia, dar schimbați. Vorba lui, totul stă în forma 
acestei schimbări. Speră că ea va fi una pozitivă... încă nu 
este foarte sigur. 
Nu a făcut poze în viața lui (sic!), astfel că am marcat un 
eșec total în a-l convinge să facă o excepție. Nu-i nimic, 
Ioan rămâne excepțional!

# Ioan Șișu, 42 de ani de 
Aquatim, pensionat de ceva 
vreme, îndrăgostit pe veci de 
locul acesta în care a girat din 
primele luni post absolvire (și 
până a dobândit statutul de 
pensionar) domenii grele ca 
Investiții, Uzine de apă sau 
consiliere din sfera manage-
mentului de top. Nu s-a născut 
șef, dar asta a fost toată viața lui 
profesională. Poate Politehnica 
bucureșteană și apartenența la prima serie de subingineri 
serioși formați în baraje și poduri, poate faptul că a primit 
singura repartiție la acea vreme (1 august 1972) din 
Timișoara, poate stagiatura extrem de aplicată în GIGCL 
apoi în succesorul IGOT (grupul întreprinderilor de 
gospodărire comunală și locativă), cert faptul că și-a iubit 
profesia într-un stil pur german și a practicat-o tot așa, toți 
termenii aceștia, așadar, l-au adus într-o ecuație de viață 

cu soluție singulară: succesul. 
Și, totuși, în ciuda amprentei de dur, a fost, fără doar și 
poate, sufletul petrecerilor de Sfântul Ion din companie, an 
de an. În fond, s-a demonstrat demult că Realul și Umanul 
sunt frecvent tangente, că linia „tare” a vieții interacțio-
nează strălucit cu cea „lină”, arta fiind cea care le împre-
unează mâinile întru frumos absolut. Studenția lui Ioan Șișu 
într-o capitală bogată în cultură extinsă a fost o bucurie 
perpetuă care l-a ajutat să nu-și piardă vreodată 
sensibilitatea, chiar dacă a ținut-o exclusiv pentru sine:  
cluburi studențești, Operă ofertantă (cu bilete pe care și le 
permitea orice student), „Mondial”/ „Roșu și Negru” într-o 
frecvență de invidiat, biblioteca universității cu-ale ei 
pivnițe ticsite de discuri, jazz și blues în expansiune, un 
carusel cultural pe care și l-ar fi dorit mulți. Cu toate 
acestea, Timișoara a primat întotdeauna pentru totdeauna. 
Atât el, cât și soția lui – de care s-a îndrăgostit din prima 
secundă în care a văzut-o la un revelion hunedorean, pe 
care o iubește exact ca atunci! -  au primit oferte de 
nerefuzat pentru timpurile acelea, pentru orice timpuri, însă 
duetul meserie-cetate, precum o piesă a Mahaliei Jackson 
să zicem, a fost cel câștigător. Inima lui este aici. 
Ca pensionar, inima lui este... peste tot: și-n meserie (doar 
nu vă imaginați că un om ca el poate sta), și-n Familia 
Aquatim, pe care o vizitează foarte des, și-n familia-i 
familie, unde se ocupă cu har și drag de cei doi nepoți, 
Mara și Aram (inversul prenumelui Mara/genială idee/ 
felicitări părinților!), și-n Ilidia-i idilică, unde merg toți cât de 
des este posibil, în casa de creat vacanțe și amintiri, și-n 
preajma soției care se cere obligatoriu remenționată, 
pentru că vorbim despre o iubire de poveste. 

# MAESTRUL Ion Mititelu
S-a angajat în 1981, ca electri-
cian la Uzina 2-4, în 1991 s-a 
mutat la Uzina 1 și pe 10 sep-
tembrie a ieșit cu statutul de 
pensionar din compania pe care 
o consideră FAMILIE, cu majus-
cule. E doar statut, c-așa scrie în 
acte, altfel Ion Mititelu e…greu 
de pensionat, vorba lui.
Argint viu, construit parcă pen-
tru a fi un perpetuum mobile, de-
dicat sportului pe viață, mai 

exact culturismului, Ion Mititelu este, cu siguranță, colegul 
care ne va lipsi din peisajul profesional. Dar! Ne vizitează 
periodic, ne ține la curent cu activitățile sportive pe care le 
continuă neobosit, și așa, pensionar, căci dragostea pentru 
culturism nu cunoaște pauze. Așadar, despre culturism 
vorbim și vorbim exclusiv în tușe performante. 
Pasiunea pentru culturism vine din tinerețe. Motivaţiile sunt 
numeroase: forţă, frumuseţe, inedit. E o disciplină care, în 
opinia angajatului companiei noastre, îmbină fericit toate 
aceste aspecte și încă pe atât.
“Iubesc sportul ăsta, îl practic cu imensă pasiune! E greu, e 
nevoie mare de fonduri, totul e scump, concursurile, 
deplasările costă, dar e prea frumos pentru a mă fi gândit 
vreodată să renunţ. M-am antrenat frecvent acasă, mi-am 
improvizat o sală cu gantere, discuri, bare și a fost foarte 
bine. Cel mai bine mă antrenez în propriul balcon pentru că 
nu mă deranjează nimeni, am liniște, deci concentrare 
maximă. Sunt dur cu mine în ceea ce fac, nu-mi place să fiu 
superficial, nu agreez jumătăţile de măsură, mă dedic total. 
Nu suport gălăgia, iar în casă am liniște și nu mă întreabă 
nimeni nimic. M-am obișnuit să mă antrenez acasă, suntem 
doar doi în ţară care ne pregătim în balcon, eu și Mircea 
Sibiceanu, din Pitești “, ne-a povestit Mititelu.
În toți acești ani, rezultatele s-au văzut, căci medaliile nu 
mai reprezintă, demult, o țintă de neatins pentru culturistul 
nostru. Dimpotrivă. Are o cameră plină de trofee, premii 
importante obținute în competiții răsunătoare, mastersuri 
naționale și internaționale.
NIMIC din ceea ce astăzi se numește succes personal și 
profesional n-ar fi fost posibil fără sprijinul permanent și 
concret al managementului Aquatim, îndeosebi al 
directorului general Ilie Vlaicu. N-ar fi fost concursurile, nici 
participările importante, nici deplasările în țară, fără acest 
umăr deschis al conducerii companiei pe care a iubit-o 
până la pensionare.
Din fix prima zi de pensie, Miti a răspuns numeroaselor 
solicitări primite din țară, s-a implicat în diverse activități 
sportive de cluburi, a fost în prim-planul cetății și nu numai, 
a perpetuat practic propriul stil în noua ecuație de teoretic 
relaxare socială. Nici vorbă, Miti n-are cum fi un pensionar 
clasic, vreodată!
Om și sportiv exemplar, al patrulea culturist din țară a fost 
angajatul Aquatim, fapt care nu poate decât să ne facă 
mândri și fericiți.

 Crenguța Radosav

FAMILIA AQUATIM 
Ioanele și Ionii noștri de poveste
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Dr.Ing. Ilie Vlaicu, 
Director General

De două decenii, conduce 
exemplar cea mai per-
formantă firmă de profil 
din vestul ţării, Aquatim 
SA, cu ștacheta ”Exce-
lenței” în mâna stângă, 
cu cei 900 de angajați în 
cea dreaptă, cu emoția 
trecutului versus forța 
viitorului în dreptul inimii.
Este “certificat” de piață 

drept cel mai bun manager de companie din România, 
liderul care a știut și a putut să atragă sute de milioane de 
euro în dezvoltarea Vestului.
Într-un  nefiresc autohton, prea bine cunoscut, în care 
oricine poate ajunge în funcții cheie pe criterii care frecvent 
nu sunt tangente cu performanța, Ilie Vlaicu este una dintre 
“figurile” rare care ne bucură și convinge că mai există 
speranță.
A parcurs firesc etapă cu etapă,  univers i tară, 
postuniversitară, doctorală, managerială. A fost cel mai 
tânăr director de companie de utilități publice, în timpuri în 
care să fii bine orientat profesional presupunea orice, doar 
asta nu, căci domeniul n-a fost și nu este unul în care să-ți 
fie vreodată ușor. 
A învățat cot la cot cu seniorii Aquatim, practic, aplicat, în 
detaliu, absolut toate chichițele tehnice ale infrastructurii 
grele și complexe de apă. Are și-o vorbă care-i definește 
perfect optica: „Oricât de strălucit student ai fi, oricâtă 
teorie ai stăpâni, oricâte-ai crede că știi... terenul bate 
filmul!”. 
Este apreciat, confirmat permanent în mediile profesionale, 
dar și în cele academice, naționale și internaționale. 
Alegerea sa în demnitatea principală din cadrul Asociației 
Române a Apei este RECUNOAȘTEREA.
Președintele A.R.A., dr.ing. Ilie Vlaicu, este omul care se 
poate „dedubla” facil, trecând din zona (doar teoretic) dură 
a unei industrii care nu lasă loc de sensibilități în cea a 
„dirigintelui” care-și apără „clasa” în fața oricui, 
întotdeauna. Clasa lui... sunt Oamenii Apei. Dintotdeauna. 
Îi ghidează inteligent, le insuflă încredere, îi apropie, îi 
unifică.  
Siguranța ți-o conferă exclusiv oamenii puternici. Și 
predictibili. Și prevăzători. Și performanți. Și rezistenți. Și 
empatici.
Ilie Vlaicu: “Mizez pe oameni, pe cei din Aquatim, din ARA, 
din preajmă sau de pretutindeni, merg pe mâna lor, 
promovez, încurajez ÎNCREDEREA!“

Gheorghe Stînean, 
Director Tehnic 

Un Om-Domn admirabil, 
cu o atitudine rasată, ele-
gantă, deschisă, care a 
răzbit prin ambiție, rezis-
tență, acumulare, minte, 
viziune, FAMILIE,
 prieteni.
Gheorghe Stînean s-a 
intersectat cu…viitorul 
său loc de muncă, în 
zilele tulburi ale Revolu-
ției, când a decis să le ducă mâncare soldaților care păzeau 
Uzina de Apă din Plopi, din acel sentiment magic al unității 
de atunci. Acel sentiment nu l-a părăsit vreodată. 
Din mai 1990, a intrat în frumoasa poveste de prietenie cu 
Aquatim, care s-a dovedit a fi una serioasă, motivantă, 
incitantă, complexă, adică exact așa cum și-ar fi dorit-o 
orice tânăr ambițios. În cei 29 de ani scurși de atunci, a 
parcurs toate etapele firești de promovare, de la inginer 

energetic și până la director Dezvoltare, a recepționat 
Uzina de Apă 1, Uzina Ronaț, a intrat în colaborare foarte 
apropiată cu ENEL și după cinci ani, în februarie 1995, 
Gheorghe Stînean devenea cel mai tânăr șef de Secție (la 
sediul de pe Cerna). A fost o perioadă profesională 
extraordinară, pentru că, sub comanda conducerii de la 
acea vreme, s-a reconstruit Cerna din temelii, renăscând 
din nămol, și la propriu, și la figurat. În 2007, a fost 
promovat inginer șef, preluând și compartimentele Rețele 
Apă-Canal respectiv Biroul Mecano-Energetic, iar din 2012 
este directorul Dezvoltare al Aquatim, poziție din care a 
coordonat implementarea proiectului major POS Mediu. 
Portofoliul său de responsabilitate s-a tot mărit (Calitate, 
Serviciul IT, Gestiune Contracte Concesiune, Producție), 
din 2016 și până în prezent, explicația fiind evidentă: poate! 
Este Directorul Tehnic al Aquatim, în fapt perfecționistul cu 
repere morale și profesionale de neclintit. 

Maria Călțun, 
Director Economic

Cert, „BNR”-ul și păzitorul 
vieților noastre dintr-o 
perpectivă cheie, cea 
financiară, magicianul 
întru Economie și... eco-
nomie de firmă – căci 
doar așa poți fi și rămâne 
a la long profitabil – 
doamna cu cei mai mis-
terioși ochi albaștri pe 
care i-am privit vreoda-

tă. Cu siguranță, poartă-n ei melancolia Văii Oltului, ambiția 
săgetătorului și anduranța unei vieți mai dinamice chiar și 
decât cea mai complexă analiză financiar-contabilă. 
De peste 30 de ani aici, se identifică la milimetru cu spiritul 
Aquatim, prin certitudini de profesionalism, colegialitate, 
înțelegere, unitate.
Aceleași repere solide îi stau lipite de suflet oriunde, fie că 
vorbim despre prieteni, fie despre familia ei mare și 
frumoasă – toate nepoțelele i-au moștenit ochii de poveste 
și determinarea-i evidentă de-a zâmbi, întotdeauna, vieții.
Nu s-a lăsat vreodată pradă deznădejdii, căci trăiește după 
un principiu dedicat exclusiv caracterelor tari: „Dacă eu 
singură nu mă ajut, nu mă va ajuta nimeni!”. 
Forța îi vine dintr-un triumvirat tare frumos: inteligență, 
luptă,  speranță. Farmecul ei vine... dinspre bunica din 
partea tatălui: una dintre cele mai frumoase fete din sat!

Valentin Laichici, 
Director Operațional

Om în primul rând și întot-
deauna, bănățean în țoa-
le faine, din, vorba lui, 
me-tropola Belinț/Bab-
șa, vine în acest prezent 
greu și provocator cu 
emoția unei copilării ex-
traordinare, a unei ado-
lescențe complexe, a 
unei „tinereți fără bătrâ-
neți” minunate, toate a-
șezate în buzunarul din dreptul inimii. 
N-ai fi zis că îl guvernează sensibilitatea, nu pentru că 
postul important n-ar permite-o teoretic (evident c-o 
permite!), ci pentru că am ajuns să trăim, în grabă, calluri, 
zoomuri, în adrese/mailuri/telefoane rapide, uitând, 
NEDREPT, s-o observăm la cei din jurul nostru. 
A intrat în Aquatim în 2004 ca inginer achiziții, a ajuns șef 
Birou Audit Intern, apoi șef Serviciu Achiziții și a culminat cu  
poziția de Director Operațional.

În tot acest răstimp, a pus bazele auditului intern în 
Aquatim, a studiat mult și descifrat tomuri de legislație 
stufoasă, pur românească, a trecut prin toate furcile și 
cuțitele posibile, a înțeles și dat mai departe, adică nouă, un 
„sol” solid pe care să pășim, de-acum, edificați și 
profesionalizați. 

Marian Eperieș, 
Director Producție 

Cu Aquatim a interacționat 
practic dintotdeauna, în 
anii 90, din postura de 
coordonator al unei di-
recții importante din 
Primăria Timișoara, pe 
problematică de Mediu, 
apoi, în anii 2000, dintr-
una și mai apropiată de 
noi, constatând, după 
cum declară, entuziast, 
că aceasta i-a fost calea, fără doar și poate. Din exterior, s-
a uitat întotdeauna admirativ, căci l-au cucerit unitatea, 
știința, cartea, Familia, modul și modelul de lucru, etica 
profesională. A copiat linia noastră în toate demnitățile pe 
care le-a deținut și a funcționat exemplar. L-a văzut, de 
atunci, pe Ilie Vlaicu, un lider și nu un șef, un mentor în care 
poți crede și de la care poți învăța. 
Venirea lui aici a fost, practic, firească, bucuria/împlini-
rea/satisfacția sunt complete. Cel mai mult și cel mai mult, 
raportat la sentimentul familiar aquatimist, pe Marian îl țin 
aproape preocuparea nobilă de-a oferi un serviciu de cali-
tate, fără întrerupere, conectarea la tot ce este nou și sufle-
tul pe care îl împrăștie această matcă. E cel care “coboară” 
întotdeauna în mulțime pentru că acolo se scrie realitatea, 
dar și pentru că altfel n-ar putea ființa. Vorbește mult, 
rezolvă și mai mult. E un argint viu fără limită de vârstă sau 
de “baterii”.

Concluzia? 
Cel mai complex a exprimat-o directorul nostru general, Ilie 
Vlaicu: “Aquatim și-a consolidat poziția pe piață prin  
oameni buni „și la vorbă, și la port”, profesioniști serioși, 
echipe sudate, viziune, rezistență, unitate. Rețeta fondu-
rilor europene o știm deja, deci o continuăm cu perseve-
rență. În paralel, dezvoltăm insistent Cercetarea, pentru că 
lumea nu stă în loc. Avem un corp lăudabil de specialiști în 
apă, conectat în permanență la ultimele noutăți științifice, 
avem parteneriatul extraordinar cu partea germană, prin 
Fundația Aquademica, schimburi de oameni, import de idei 
și soluții tehnice din țara care dă ora exactă în aproape tot. 
Forța unei companii stă în oameni. Pe scurt, suntem în top 
grație... VOUĂ!”. 
Vă mulțumim, dragi clienți ai Aquatim, pentru ÎNCREDERE! 
Weekend liniștit, aveți grijă de voi! 

Crenguța Radosav

Cvintetul monolit al Aquatim
girează ÎNCREDERE și în 2024

“Să formezi o echipă este începutul, să rămâi împreună este 
progresul, să lucrezi împreună este succesul”, Henry David Thoreau

Dragi clienți ai Aquatim, vă propunem un sincer și deschis privit în 
oglindă, o devoalare firească, umană, transparentă a celor care 
manageriază cea mai performantă companie din industria apei din 
România, profesioniștii pe care noi îi cunoaștem de ani, căci lucrăm zi 

de zi împreună, pe care voi merită să-i descoperiți sau redescoperiți, 
pentru că așa se clădește încrederea.
E foarte important să vezi cine este în spatele unei funcții, deopotrivă 
pentru noi și pentru voi. Oameni suntem cu toții și merităm să fim 
descoperiți, dincolo de formalisme sau rigori de serviciu, căci 
descoperindu-ne și adesea uimindu-ne de ceea ce suntem (și n-am 
avut cum afla), categoric putem rezona mult mai ușor. Și, până la 

urmă, spre ce să tinzi în viață dacă nu înspre armonie, omenie, 
siguranță, performanță? 
Nouă, angajaților Aquatim, ni le conferă acest cvintet admirabil. De 
aceea Familia noastră funcționează la fel.
Vă invităm să-i descoperiți pe cei care au făcut din Aquatim un reper 
profesional și profesionist al României. Misiunea lor se va scrie în 
aceeași cheie de excelență, și în acest Nou An, garantăm!
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